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Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til militær rets- 
plejelov. 

(Anden behandling af lovforslaget (nr. 4) 
findes i tidenden sp. 5569). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges med 122 stemmer mod 4; 17 med- 
lemmer tilkendegav, at de hverken stemte 
for eller imod. 

Første næstformand (Grete Hækkerup): 
Lovforslaget vil nu blive tilstillet statsmini- 
steren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til lov om støtte 
til modernisering af jordbrugsbedrifter. 

(Anden behandling af lovforslaget (nr. 
211) findes i tidenden sp. 5598). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 115 stemmer; 27 
medlemmer tilkendegav, at de hverken 
stemte for eller imod. 

Første næstformand (Grete Hækkerup): 
Lovforslaget vil nu blive tilstillet statsmini- 
steren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til lov om æn- 
dring af lov om boligbyggeri. (Lån vedr. 
driftsunderskud, garanti for tilbagebetaling af 
beboerindskud m. v.). 

(Anden behandling af lovforslaget (nr. 
124) findes i tidenden sp. 5606). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 142 stemmer. 

Første næstformand (Grete Hækkerup): 
Lovforslaget vil nu blive tilstillet statsmini- 
steren. 

Den sidste sag på dagsordenen var: 

Første behandling af forslag til lov om æn- 
dring af lov om Danmarks biblioteksskole. 

(Lovforslaget (nr. 216) findes i tillæg A. 
sp. 5897, fremsættelsen i tidenden sp. 5440). 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Birte Weiss: Det er nøjagtig 1 år siden, vi 
behandlede et tilsvarende lovforslag her i 
folketinget kun med den forskel, at udsky- 
delsen dengang gjaldt til folketingsåret 
1972-73, hvor der nu er tale om 1973-74. 

Begrundelsen for udskydelsen er til gen- 
gæld en anden end sidst, men den er efter 
min mening ikke mindre relevant. 

Dengang ventede man på betænkningen 
om bibliotekaruddannelsen, den kom om- 
kring nytår, og nu venter man på resultatet 
af de generelle drøftelser om forkortelse af 
studietiden på mellemuddannelserne og de 
højere uddannelser. 

Samtlige partier har under spareforhand- 
lingerne i det politisk-økonomiske udvalg 
bakket op om disse bestræbelser, så der 
skulle næppe være grundlag for nogen større 
diskussion om det reelle indhold af det lov- 
forslag, vi behandler her i dag. 

Jeg vil heller ikke tage hul på nogen 
større debat om den i øvrigt spændende 
betænkning, som udvalget er kommet med, 
blot nævne dens to hovedsynspunkter. 

For det første at praktikken skal falde 
væk for begge biblioteksskolens sektioner, 
så der inden for den samme studietid bliver 
lagt mere vægt på den teoretiske uddannel- 
se, og for det andet at der indføres fælles 
uddannelse for bibliotekarer til folkebiblio- 
teker og til forskningsbiblioteker. 


